
ترس از جهنم بیشتر مردم را از گناه باز میدارد

شماره پرسش: ۱۶۵۸۷

تاریخ ارسال پرسش: ۰۳:۱۹:۱۷ ۱۳۹۵/۴/۳

متن پرسش

سلام: تو قرآن خدا هم بشارت میده هم انذار؛ من میخونم احساس می کنم انذارش بیشتر از بشارته؟!

درسته؟ ینی اون قدر که از جهنم و عذاب های الهی بیان میشه از بهشت صحبت نمیشه؛ دلیلش چی

میتونه باشه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به گفتهی آیت االله جوادی«حفظهاالله» ترس از جهنم بیشتر مردم را از گناه

باز میدارد تا وعدهی بهشت. موفق باشید


